
Formandsberetning til Gen. Forsamling d.7feb. 2022 

 

Denne formandsberetning bliver rigtigt kort, fordi der er ikke sket så 

meget på den sidste halve år. Den forrige Gen. Forsamling havde vi 

midt i sidste år september, og jeg fortalt allerede den gang at Happy 

Footstep måske var vokset til 70 medlemmer, jeg kan nu bekræfte at 

de er blevet flere end 70 medlemmer. 

Som først vil jeg navne vores lille træf mandag aften i vinterferie, 

hvor der var kun linedansere fra begynder og begynderplus. De har 

rigtigt nydt denne aften. 

Så kom sidst i oktober også vores nyeste hold i gang. De er et hold 

for dem med Parkinson eller Sclerose. Dette hold er i opbygning dvs. 

der kommer stadigvæk flere med på holdet. Deltagerne de indtil nu 

er med er rigtigt motiveret og super tilfreds med undervisning. 

Vores traditionelle juleafslutning var igen med masse af danse til de 

forskellige hold, det er så dejligt at se så mange dansere sammen. Til 

at spise fik vi pålægsplader fra Oksbøl Super Brugsen og de var som 

sædvanligt rigtigt lækkert, også var der mange selvbagte kage klar til 

at gå til. Der var en dejlig aften. 

Til sidst vil jeg lige navne to dårlige oplevelser. Som første var det 

Corona, denne gang kaldes Omikron, det sørgede for at vi ikke kunne 

danse det første to gange i 2022 og måtte flytte dansested til skolens 

festsal. Den anden dårlig oplevelse var en mail fra Eventyrgårdens 

bestyrelsen hvor de pålagte os en stor timeprisforhøjelse, men 

derover senere mere. 

Jeg vil sige tak, og håber vi får en go’ møde. 

                                                                              Formand: Berend Ziengs  

 

 



 


